

《单词百科:systematization是什么意思?systematization怎么发音?systematization的解释和用法》

英语单词systematization是什么意思?systematization怎么读?systematization怎么发音?简答网为您整理了systematization的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



systematization怎么读

systematization的读音:[, s ɪ st ə m ə ta ɪ 'ze ɪ ʃ n]

systematization的意思

1、n.系统化, 组织化, 分类;

systematization的近义词

1、arrangement n.安排;排列;约定;改编;

- 2、**categorization** 编目方法, 分门别类;
- 3、**classification** n. 分级; 类别;
- 4、**codification** n. 法典编纂, 法律成文化; 法规汇编;
- 5、**collation** n. 核对, 小吃;

systematization 的双语例句

1、The backside that grows naturally, the systematization that is manpower resource management and optimize.

自然成长的背后, 是人力资源管理的系统化和优化.

2、Codification is the highest form of legal systematization.

法的编纂表现为法的系统化的最高形态.

3、Conclusion Be propitious to achieve standardization and systematization nursing cost management.

结论: 构建护理成本核算体系有利于实现护理成本管理标准化、系统化、规范化.

4、Should abide by the principle of scientific sex, systematization and maneuverability.

应遵守科学性、系统性和可操作性的原则.

5、Raising the systematization level of agriculture needs vigorously impelling the process of the agricultural industrialization.

提高农业组织化程度必须大力推进农业产业化进程.

6、II Systematization and standardization for the whole course of service.

第二: 服务全过程的制度化、规范化.

7、Accepted Teaching Method, the systematization of theories knowledge is improved in the students.

接受式教学法在理论知识的系统性增强方面学生满意度高.

8、The design is characterized by logicity, flexibility, systematization and succinctness

by case analysis.

并通过实例证明设计上具有逻辑性、灵活性、系统性和简洁性等特点.

9、In the developmental process of society, it is gradually becoming legalization and systematization.

在人类社会发展和进步的过程中,社会救助制度逐渐法制化、系统化.

10、Thus, the systematization of ideological education has become the most pressing matter of the moment.

故此,思想政治教育方法体系化、科学化已成当务之急.

11、Does patellar articulatory place smash the how undertakes systematization rehabilitation of sexual fracture trains?

膝盖骨关节处粉碎性骨折的如何进行系统化的康复训练?

12、Nowadays, systematization is the concrete carrier of administrative style construction.

当前,制度化乃是我国行政作风建设的有形载体.

13、Chapter six researched tectonic design of user interface by the point view of systematization.

第六部分是以系统化设计的观点对界面进行架构化设计的研究.

14、At present, in Chinese rural areas the systematization of folk celebration stands out increasingly.

在目前中国农村地区,神祇庆典制度化现象日益显著.

15、Additional, even if is open documentation, also dispute systematization, and change at will.

另外,即便是开放的文档,也是非系统化,而且随意化.

16、Standardization, systematization and commitment to innovation are Witon's fundamental management guidelines.

规范、有序、鼓励创新是会通公司基本的管理思想.

以上是简答网为您整理的systematization怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于systematization的用法、systematization的释义、systematization的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/systematization>

